

TABLE OF CONTENTS 目 录

A Review of the Evolution of Secondary Dementia Mechanism and Intervention Strategies
(继发性痴呆机制与干预策略的演变回顾)

L. LIU, J. L. LI, Y. ZHOU, D. X. WANG, Y. ZHAO.....13

Cerebral Microbleeds Screening with Original Image of 3D-TOF MRA Sequences Predicting Hemorrhagic Transformation in the Patients with Cerebral Infarction
(3D-TOF MRA 序列筛查脑微出血在脑梗死出血性转化中的预警价值)

Y. P. YU, L. J. LIU.....18

Progress in Applied Research of Virtual Reality Technology in the Field of Mental Health
(虚拟现实技术在精神卫生领域应用的研究进展)

L. P. CHEN, J. P. LV, Z. X. JIA, L. LI.....27

Study on the Relationship between the Increased Muscle Tone of Stroke and the Level of Dopamine Neurotransmitter
(脑卒中肌张力增高与多巴胺神经递质水平关系的研究)

X. Y. ZHANG, F. YANG, J. ZHAO, H. Y. CHU, L. P. LU, D. C. SANG.....32

Advances in the Pathogenesis of Migraine
(偏头痛发病机制的研究进展)

P. LI, A. Q. ZHU.....39

A Retrospective Study on the Therapeutic Effect of Dextromethorphan on Essential Blepharospasm
(右美沙芬治疗特发性眼睑痉挛的回顾性分析)

X. S. ZHENG.....44

DHA, Eat or Not Eat?
(DHA, 吃还是不吃?)

W. F. ZHANG, H. J. YAN, Z. YANG, D. WANG.....50

Effect of APOE Genotype Polymorphism on Stress in Alzheimer's Disease
(APOE 基因型多态性对阿尔茨海默病应激过程的影响)

X. X. QIAO, A. Q. ZHU.....56